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21. juni 2013

Sagsnr.
2013-91224

Indre By Lokaludvalg er en uafhængig lokal forsamling, der er oprettet 
af Københavns Kommune. Lokaludvalget fungerer som bindeled 
mellem københavnerne i bydelen og politikerne på Københavns 
Rådhus.

Indre By Lokaludvalg
Rådhusstræde 13

1466 København K
indrebylokaludvalg@okf.k

k.dk
Tlf. 60 37 80 58

EAN nr. 5798009800077
Miljøpunkt Indre By-Christianshavn
Annemette.Wehmueller@a21.dk

Kære Anne-Mette

I sit møde den 13. juni 2013 tog Indre By Lokaludvalg stilling til 
regnskab og beretning for det lokale miljøarbejde 2012 fra Miljøpunkt 
Indre By-Christianshavn.

Lokaludvalget tog regnskab og beretning til efterretning med følgende 
anbefalinger til Miljøpunktet:

 at fremtidige årsberetninger skrives, så de er umiddelbart 
sammenlignelige med årsplanen

 at man systematisk oplyser i hvilket omfang, man har opnået 
de mål og resultater, der er skitseret i årsplanen, også med 
hensyn til ekstern finansiering

 at man i årsberetningen skelner mellem aktiviteter i medfør af 
årsplanen og andre aktiviteter, som Fonden bag Miljøpunktet 
har gang i.

 at man arbejder systematisk og fokuseret på færre projekter 
med en konkret tidsplan for gennemførelsen af projekterne

 at man under budgetposten "øvrige indtægter” fremover 
nævner, hvorfra indtægten stammer

 at Miljøpunktet overvejer, hvordan den eksterne finansiering 
kan forøges og anvendes på aktiviteter og projekter.

Lokaludvalget tog endvidere til efterretning, at lokaludvalgets 
formandskab holder et møde med Miljøpunkt Indre By-
Christianshavn om, 

 hvordan den fremtidige afrapportering, kan foregå således, at 
væsentlige erfaringer fra projekter i årsplanen bliver 
viderebragt

 hvordan Miljøpunktet kan lave en planlægning, der synliggør, 
at man får lavet de aktiviteter, der er beskrevet i årsplanen.

Der er således grundlag for, at jeg sætter de resterende midler fra 
kommunen og fra Indre By Lokaludvalg, som Miljøpunktet har fået 
tilsagn om, til udbetaling. Det vil ske hurtigst muligt. 
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Jeg er bekendt med, at Christianshavns Lokaludvalg tager stilling til 
sagen i sit møde den 26. juni 2013.

Med venlig hilsen

Christian Christensen
Sekretariatet for Indre By Lokaludvalg


